
 

1 
 

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának     
K é p v i s e l ő -  t e s t ü l e t e    

5525 Füzesgyarmat, Szabadság tér 1. sz.      
 (66) 491-058 

                                                    E-mail: polgarmesterihivatal@fuzesgyarmat.hu  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Iktatószám: I./218-22/2024.                              
             

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: a Polgármesteri Hivatal dísztermében, 2024. december 18-án 17:00 órai kezdettel, 

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
 

KÖZMEGHALLGATÁSÁRÓL 
 
Jelen vannak:  
Koncz Imre polgármester 
Fehér László alpolgármester 
Báló Sándor Zsolt képviselő 
Bere Károly képviselő 
Lánczi Csaba képviselő 
Nagy Gábor képviselő 
Patai Tamás képviselő 
Zs. Nagy Sándor képviselő 
 
SZMSZ szerint tanácskozási joggal meghívott: 
Dr. Blága János jegyző, Dr. Kincses László Gazdálkodási és Ellenőrzési Bizottság tagja, Kiss 
Jánosné Szociális és Humánügyek Bizottság tagja 
 
SZMSZ szerint álladó meghívott: 
Turbucz Róbert Füzesgyarmati Városgazdálkodási és Önkormányzati Vagyonkezelő Kft. 
ügyvezetője 
 
Napirendekhez meghívottak: 
Nagy Izabella pénzügyi osztályvezető, Pardi-Papp Ágnes jegyzői referens, Tóth Eszter 
szociális csoportvezető 
 
Lakosság: 3 fő 
 
Jegyzőkönyvvezető: Pál-Lázár Kata testületi ügyintéző 
(a jegyzőkönyv hangfelvétel alapján készült) 
 
Koncz Imre polgármester: Tisztelettel köszönt mindenkit, aki az Önkormányzat 
Közmeghallgatásán megjelent. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, Vida 
Imre képviselő jelezte távollétét. A közmeghallgatás alkalmával az itt megjelentek 
közvetlenül tehetnek fel kérdéseket vagy mondhatják el véleményüket a Képviselő-testület 
részére. 
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A közmeghallgatás napirendje: 

1. A település lakosságának kérdései, véleménye az önkormányzat működésével 
kapcsolatban 

 

Első napirend 
 
A település lakosságának kérdései, véleménye az önkormányzat működésével 
kapcsolatban 
 
Koncz Imre polgármester: Megkéri, hogy akinek kérdése vagy véleménye van, azt mondja el. 
 
Tóth Károly lakos: Elmondja, hogy feleségével érkezett a Május 1 utcáról. Az utca út – és 
vízhálózat felújításával kapcsolatban szeretne kérdezni. Több hete elhúzódó dologról van szó. 
Úgy érzi, hogy a kérdéseikre nem érkezett érdemi válasz. Úgy gondolják, hogy a munkálatok 
nem megfelelő ütemben haladnak. Kiásták a vízvezetékeket, ami kicserélésre került, majd azt 
mondták, hogy néhány nap múlva betemetik, ami még mindig nem történt meg. Tegnap az 
Alföldvíz Zrt. munkatársával találkoztak, aki ígéretet tett, hogy betemetik, de aznap és a mai 
napon sem mentek arra a munkások és a gép. Kérdezi, hogy ilyenkor hová lesz a gép, mikor 
lesz ennek a folyamatnak vége? Valamint a Szív utca és a Május 1 utca sarkán kaotikus a 
kereszteződés. Nagyon szűk, most a kukás autó sem jár be az utcába, ezért a fél utcából nem 
vitték el a szemetet. Többször telefonált felháborodva a hulladékszállítónak, miután nagy 
nehezen elszállították. Nem életszerű, hogy minden lakos vigye ki az utca végéig a kukát. 
 
Dr. Blága János jegyző: Tegnap történt egyeztetés a vízépítést végző vállalkozóval, aki azt 
ígérte, hogy e hét végéig be lesz temetve az összes gödör, valamit az összes kitermelt földet 
elhordják az utcákról legkésőbb jövőhét hétfőig. A Szív utca – Május 1 utca sarkánál lévő 
átvágással kapcsolatban szintén egyeztettek velük. Megrendelték tőlük, hogy kővel töltsék fel 
az átvágást, aminek 1-2 napon belül meg kell történnie. Az aszfaltozó vállalkozóval úgy 
sikerült megegyezni, hogy várhatóan, ahogy újra indulnak az aszfaltkeverő üzemek, január 
vége fele, azonnal meg fogják kezdeni a Május 1 utca aszfaltozását. A szerződés március 31-
ig fog módosulni a teljesítési határidő tekintetében. 
 
Koncz Imre polgármester: Március közepére teljesen kész kell legyen az utca. 
 
Kárai Ildikó lakos: Megkérdezi, hogy hétfőn kihez fordulhatnak, ha mégsem lesznek 
betemetve a gödrök? 
 
Dr. Blága János jegyző: A betemetéssel kapcsolatban Simon Ildikót kell keresni, aki a 
kivitelező munkáját ellenőrzi. A Szív utca – Május 1 utca sarokkal kapcsolatban pedig 
Turbucz Róbertet lehet keresni. 
 
Turbucz Róbert Füzesgyarmati Városgazdálkodási és Önkormányzati Vagyonkezelő Kft. 
ügyvezetője: Mintegy 20 m3 zúzottkő már kiszállításra került. 
 
Tóth Károly lakos: Már korábban jelezte, hogy a munkálatok során átvágták az autóbejárót, 
ami körülbelül 10 méter hosszú volt. Széles volt, hogy két autó is elférjen rajta, azonban ez a 
szélesség csökkent. Kérdezi, hogy hogyan tudják ezt helyreállítani? 
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Dr. Blága János jegyző: Az eredeti állapotról készült egy videófelvétel a teljes hálózatra 
vonatkozóan, le lettek videózva a kapubejárók, az utak. Amennyiben bejelentik, hogy 
csökkent a bejáró szélessége, a műszaki átadás során kérni fogják, hogy állítsák vissza az 
eredeti állapotot. 
 
Tóth Károly lakos: Az átereszekben pedig mindegyikben föld van bennhagyva. 
 
Dr. Blága János jegyző: Azt el fogják szállítani a kitermelt földdel együtt, az árok ki lesz 
takarítva. 
 
Lánczi Csaba képviselő: Párhuzamosan több utcán is dolgoznak, most fejezik be a 
munkálatokat az Erkel Ferenc utcán is, ahol szintén vízvezeték csere történt. Ugyan az az 
alvállalkozó végzi. A tegnapi nap folyamán az Erkel Ferenc és a Szabolcska utca 
csomópontjában dolgoztak. Sajnos a Május 1 utcán húzódott el leginkább a vízkiváltási 
munka. Köszöni szépen, hogy toleráns volt a lakosság. A gép itt van a településen, csak két 
utcát párhuzamosan csináltak. 
 
Zs. Nagy Sándor képviselő: Az ő segítségét is kérték, hogy működjön közre a föld 
elszállításában. Holnap reggel fél 8-ra van odarendelve két traktor, így biztos, hogy holnap 
megkezdik a Május 1 utcáról a föld elszállítását. Volt arra ma, így látta, hogy még nincs 
minden betemetve. Amennyiben tavaszig nem lesz az utcában aszfalt, célszerű lenne a 
kocsibejárókra kavicsot szórnia a vállalkozónak. 
 
Kárai Ildikó lakos: Ma is arra ment haza, hogy mindenki tolta vissza a kukát, mert megint 
nem vitték el. 
 
Dr. Blága János jegyző: Meg fogják kérdezni, hogy a kukásautó miért nem ment be. 
 
Tóth Károly lakos: Az út szélére leszúrt karók is befelé állnak, amivel még jobban szűkítik az 
utat. 
 
Koncz Imre polgármester: Jelezni fogják a problémát a hulladékszállító felé. Megállapítja, 
hogy nincs további kérdés, hozzászólás. Ezzel az ülést 17 óra 15 perckor bezárja. 

 
 

K. m. f. 
 
 

 
Koncz Imre            Dr. Blága János 

           polgármester                   jegyző 
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